



Date: 8th September 2023

التاريخ: 8 سبتمبر 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد/ حامد أحمد علي

CEO/ Dubai Financial Market

الرئيس تنفيذي/ سوق دبي المالي

Dubai- United Arab Emirates

دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم الى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Referring to the last disclosure related the restructuring Case, the company has submitted a request to Court of Appeal for the purpose of expediting the adjourned hearing session that was on October 18th for an earlier date, along with the documents requested by the court.

بالإشارة الى الإفصاح الأخير حول دعوى إعادة الهيكلة، فقد قامت الشركة بتقديم طلب الى محكمة الاستئناف لغاية تعجيل الجلسة المؤجلة الى يوم 2023/10/18 ، لموعد اقرب مرفقا به المستندات المطلوبة من المحكمة.

Accordingly, the court accepted the request and expedite the hearing till next Wednesday, 13/9/2023.

وعليه فقد وافقت المحكمة على الطلب وتم تعجيل الجلسة لتصبح يوم الأربعاء القادم 2023/9/13 .

Sincerely Yours,

لكم فائق الاحترام والتقدير

Drake and Scull International (PJSC)

شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794, Dubai - United Arab Emirates. Tel: +971 4 528 3444, Fax: +971 4 320 0558

www.drakescull.com